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  2022 年 5 月 24 日第 1973(2011)号决议所设利比亚问题专家小组给安全

理事会主席的信 

  第 1973(2011)号决议所设利比亚问题专家小组的最后报告 

更正 

1. 第 11 段 

最后一句应为 

2022 年 3 月，哈菲兹·卡杜尔被任命为法特希·巴沙加组建的国家稳定政府的外

交部长，这可能也反映了纳瓦西的影响力。13 

2. 第 113 段 

将 S/2018/212 和 S/2018/212/Corr.1 改为 S/2018/812 和 S/2018/812/Corr.1。 

3. 附件 35* 

以如下附件替换附件 35。 

  

 13 主管政治与建设和平事务副秘书长在 2022 年 3 月 16 日向安全理事会通报情况时提到了利比

亚局势，原话如下： 

  2022 年 2 月 10 日，国民代表大会在 52 名国家最高委员会[利比亚]成员的赞同下……designated 

Mr. Fathi Bashagha ...to form a new Government … However, on 24 February, the High State 

Council rejected the formation of a new Government ...On 3 March, members of Mr. Bashagha’s 

Cabinet were nevertheless sworn in by the House of Representatives ...The Government of National 

Unity leadership has rejected the legitimacy of the vote ...Meanwhile, Mr. Bashagha insists he is 

heading the legitimate Government (see S/PV.8996). 

  The Secretary-General took note of the vote, by the country’s eastern-based House of Representatives, 

to designate a new Prime Minister (see statement attributable to the Spokesperson for the Secretary-

General on Libya of 11 February 2022, available from www.un.org/sg/en/node/261853). For the 

purposes of the present report, the Panel refers to Mr. Bashagha as the Prime Minister-designate and 

to his government as to the Government of National Stability. For the same purposes, the Panel refers 

to Mr. Al Dabiba as the incumbent Prime Minister of the Government of National Unity, without 

prejudice to any outcome. 

 * 仅以来件所用语文分发，未经正式编辑。 

https://undocs.org/ch/S/RES/1973(2011)
https://undocs.org/ch/S/RES/1973(2011)
https://undocs.org/ch/S/2018/212
https://undocs.org/ch/S/2018/212/Corr.1
https://undocs.org/ch/S/2018/812
https://undocs.org/ch/S/2018/812/Corr.1
https://undocs.org/ch/S/PV.8996


S/2022/427/Corr.1  

 

22-12077 2/4 

 

 Annex 35 SPG-9 73mm Recoilless Rifle 
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  4. 附件 43* 

以如下附件替换附件 43。 
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 5. 附件 95* 

以如下附件替换附件 95。 

 

 6. 附件 96，* 第 4 段 

将 ADBS Hex “squawk” codes 改为 ICAO Hex codes。 

 7. 附件 98，* 第 1 段 

将 December 2022 改为 December 2021。 

 


